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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2024. február 27-ei, munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, Molnár István és Papp 

Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol vannak:  Ángyán István, Babai János és Feczkó Rita bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 5 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a tárgyalandó 

előterjesztésekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

22/2024. (II. 27.) határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. február 27-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. február 29-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet – módosítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési terve 

- Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

- Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

- Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 

2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

- A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek 

hatályon kívül helyezése 

2. A Képviselők vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének vizsgálata  

Zárt ülés: 

3. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. február 29-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést és a kiegészítést. Elmondta, a Piknik projekt 

esetében 2/3-át kapták meg az igényelt támogatásnak, ez szűkíti-e a fizetést vagy az önrész elszámolás 

lesz több. 

 

Adorján Anett pályázati referens elmondta, fejkvóta szerint állapítják meg a támogatást, hogy miért 

vették vissza, nem tudni. A rendezvény véleménye szerint megvalósítható, a vendégek utaztatását az 

önkormányzatnak kell finanszírozni, a 9-9,2 M Ft be tudja takarni, fél napos rendezvény, egyszerűbb 

ellátást kell biztosítani, ebből az összegből kihozható. Eddig is minimális büdzsé volt, 500 és 800 E Ft 

között volt. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a költségek felosztását jóváhagyását a következő testületi ülésre 

terjesztik elő. 

 

Adorján Anett pályázati referens elmondta, 5-5 % kell, ha ezt az önerőt hozzáteszi az önkormányzat, ki 

tudják hozni ebből a költségvetésből. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a Pons Danubii közgyűlése kéri az önkormányzatokat, hogy 

anyagi nehézségei miatt a 2025. évre esedékes tagdíjakat fizesse meg részükre, megindokolják miért van 

erre szükség. Mivel ez egy működő egyesület, egy ilyen szervezettől felelősebb gazdálkodást várna. 

 

Papp Péter bizottsági tag megjegyezte, a város 70 éves első nagy rendezvényéről a polgármester 

beszámol, kik vettek rajta részt. Lazók Zoltán polgármester úr meghívta Gurmai Zita országgyűlési 

képviselő asszonyt, hogy kerül ő a város rendezvényeire, ezzel óvatos legyen polgármester úr, mert a 

mentelmi jogát felfüggesztették, eljárás folyik ellene, és amíg nem tisztázzák, nem gondolja, hogy meg 

kéne a városi rendezvényekre hívni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

23/2024. (II. 27.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, csak az óvoda pedagógusok érintettek, vagy van más is, aki 

0 béremelést kapott. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, folyamatosan egyeztetnek az óvoda vezetőkkel. Az önkormányzat 

bértömeget adott, hogy minden dolgozó bérét 20%-ra ki tudja egészíteni. Intézményvezető asszony még 

nem tette meg javaslatát. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, a pedagógus asszisztenseknek tudja-e biztosítani. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, akinek nem volt meg a 20%. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, akkor az intézmény megkapta ezt a pénzt. Ha minőségi munkát 

akarnak biztosítani, többet kell nyújtani a többi településhez képet, most volt egy jelentős emelés, de még 

mindig nem kerültek arra a szintre.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, 32% átlagosan, volt, akinek 40%, volt, akinek 7% emelése volt, 

ezt egészítette ki az önkormányzat. A márciusi bérrel, áprilisban fogják megkapni ezt a bérfejlesztést. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, az 1. mellékletben a 2024 február havi előirányzat módosítás, média 

szolgáltatás 4840 E Ft.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, az előirányzatokat 90 napra tolták ki 2021-ben, ezt év végén 

próbálták rendezni, a 90 napról az OIH Zrt.-nél és a LÜN Kft.-nél visszaálltak 30 naposra. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, az 5. mellékletben az alpolgármester személyi juttatása nő 30%-kal.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ez az alpolgármester végkielégítése. Törvény szerint ez járt még 

neki 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a 2023. évi juttatás és járulékai, nemzetközi kapcsolatok 2 M Ft-ról 5 

M Ft-ra, a járulékok 1 M Ft-tal emelkedtek, 4 M Ft-ról 8 M Ft-ra növekszik az előírás. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ez mindig a delegációkhoz kapcsolódik. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, mivel leszoktak, hogy nem a tavalyi tervezettet írják be, hanem az 

eredetit, ez a 2 M Ft emelkedett 5 M Ft-ra, az volt a válasz, hogy 70 éves a város, tavaly 69 éves volt, 

ugyanúgy emelkedett.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a mostani módosításban már nem szerepel, júniusban módosították 

ezt az előirányzatot.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, akkor vagy rosszul van tervezve, vagy el van dugva és majd év 

közben emelgetik. Kiemelt állami, önkormányzati rendezvények reprezentációja emelkedett 1 M Ft-ról 5 

M Ft-ra, 1,5 M Ft-tal a reprezentációs járulék. Ez nem tervezés volt, hanem sumák tervezés, polgármester 

úr azt monda, azért ilyen magas idén, mert 70 éves a város.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a tavalyi évről beszélnek, ezeket jóvá hagyta a testület. Tavaly 

amikor az eredeti költségvetést tervezték, nem számoltak az inflációval, a rendezvényeket sem lehet előre 

tervezni. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, már 27 M Ft-nál tartanak. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, erről is döntött már a testület. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a 6. mellékletben a médiaszolgáltató tevékenység 50.910 E Ft-ról nő 

65 és fél millió Ft-ra. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, az előirányzatokat 90 napra tolták ki 2021-ben, ezt év végén 

próbálták rendezni, a 90 napról az OIH Zrt.-nél és a LÜN Kft.-nél visszaálltak 30 naposra. 

Év közben egyéb emelésre vélhetően nem került sor. 
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Papp Péter bizottsági tag kérte, ezt nézze meg legközelebbre.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az észrevételei abból a szempontból elfogadhatók, hogy 

egyben látszik az év közbeni változás mértéke, javasolni kéne, hogy a táblák összeállítása más 

szempontrendszer szerint lenne. Eddig mindig ez volt a dolog rendje, lehet ettől eltérően is megalkotni a 

költségvetés módosításokat. a bizottság ezzel élhet, ha áttekinthetőbb lenne, ha megfelelő részletességet 

mutatna, az apróbb módosítások itt most összesítve nem ütnének olyan nagyot, ha folyamatában látják, 

könnyebb lehetne. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, betét bontás 8 milliárd Ft, miközben betétet 1,9 milliárd Ft 

értékban bontottak. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, így kell könyvelni, ő sem ért ezzel egyet. Halmozza, felduzzasztja  

bevételi és kiadási oldalt is. Finanszírozási bevételként kell elszámolni.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről és rendelet-módosításról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 

2 igen szavazattal, 2 tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

24/2024. (II. 27.) határozata 

„A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés és rendelet-módosítás véleményezéséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztést és rendelet-módosítást. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Adorján Anett pályázati referens 16 óra 36 perckor elhagyta az ülést. 

 

Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési terve 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, a Malom tóról ökológiai kötelező tanulmányok 

elkészítése, ezeknek a beruházásoknak a kiviteli műszaki tervére kért az önkormányzat ajánlatot, július-

augusztusra kell elkészülni a végleges terveknek. Célszerű közösségi tervezést is beépíteni, a kivitelezés 

át fog csúszni a jövő évre. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, ehhez a projekthez kapcsolódóan a tervek ismeretében 

akarja a közvéleménnyel kapcsolatos lakossági véleményeket kérni a nyár folyamán. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, tavasz nyár elején lenne. Ezt vállalták, ezt szeretnék a műszaki 

tervezés kapcsán is, nyár végére úgy készülne el, hogy a lakosság igénye is beépül. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

25/2024. (II. 27.) határozata 

„Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési terve” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési terve” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, a 2. alpont lenne fontos. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, számára meglepő azért, mert ha a TrT módosításáról van szó, 

ezt a szöveges leírást kevésnek tartja, nincs egy skicc, helyszínrajz, nem tudja elképzelni a ráépítést. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, miért akarják bővíteni. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, leírták, pl. edzőtermet szeretnének kiépíteni, kisebb fogadó 

részeket, irodát akarnak kialakítani. Ha megnézik, a régi sportcsarnok 0 szintje azonos az újjal, be kell 

vágni a domboldalba, olyan magas a Mészáros u. tömbjének 0 szintje, ami emeleti szintnek felel meg, 

nem rontja a látképet. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, érti, de egy rajzot legalább mellékelhettek volna. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök hozzátette, a 2014-es tervek tartalmazták.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ott volt, ismeri a terveket, a kérelmet úgy kell beadni, hogy az 

megálljon. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az üzemeltetési tapasztalatoknál látszik, a tároló, raktár helység 

kevés. A másik, a Haraszthegy koncepció mekkora hullámokat vert, ha egy ilyen emelés lenne, egy 

egyszerű látvány tervet indokolt lenne készíteni, mert befolyásolja a város látképét. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, egy skiccet kérhetnének-e csütörtökre, az testületi ülésre. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, elfogadható, hogy a bizottságnak szükséges egy vázlat, ami 

alapján dönthet, kérte, kiegészítésként a csütörtöki testületi ülésre a OSE Kft. nyújtson be egy látvány 

tervezetet a bővítés formájáról, mértékéről. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, az utóbbi időben, aki kérte a TrT módosítást, az fizette, itt nem az 

történt. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, itt az szerepel, hogy az önkormányzat magára vállalja a 

költségeket, azt lehet mondani, hogy a saját tulajdonáról van szó.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, hogy módosul a tulajdonosi viszony. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ezt újra kell tárgyalni, más lesz az épület vagyoni értéke. Ez a 

kérdés helytálló, más vagyoni érték lesz, az önkormányzat ebben az esetben a szerződést módosítani 

fogja. Figyelemmel fogják kísérni, a finanszírozást sem látja. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, szeretné látni a tulajdonosi viszonyokat. 
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Elekes László bizottsági tag 16 óra 54 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 3 

fő. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, mi van, ha nem értenek egyet a tulajdoni viszony változással. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem kötelező, megnyitja a tervezés lehetőségét, van alapja, ha 

nem látnának, ahhoz kell, hogy el tudjon indulni. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, 1 méterrel fog a mostani födém fölé nyúlni. 

 

Elekes László bizottsági tag 16 óra 56 perckor visszajött az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 4 

fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, 3. pontja az előterjesztésnek a felső telepi iparterület 

partnerségi egyeztető eljárás lefolytatása ez tartalmazza, megelőlegezik a támogatást, ha a testület látja, 

miről is van szó. 

 

Papp Péter bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy ne szavazzanak az előterjesztés sportcsarnokra 

vonatkozó részéről információ hiánya miatt. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki Papp Péter bizottsági tag módosító javaslatával, hogy a 

Pénzügyi Bizottság ne döntsön az előterjesztés sportcsarnokkal kapcsolatos részéről, amíg az információk 

teljesek nem lesznek, kézfelemeléssel jelezze.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 

1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

26/2024. (II. 27.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja, hogy a 

„Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés sportcsarnokkal kapcsolatos 

részéről nem döntenek, amíg az információk teljesek nem lesznek. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a határozati javaslat 1., 2. és 10. pontjait elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslata 1., 2. és 10. pontjairól.  

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslata 1., 2. és 10. pontjait nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

27/2024. (II. 27.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés határozati javaslata 

1., 2. és 10. pontjainak véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés határozati 

javaslata 1., 2. és 10. pontjait. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, miért nem látszik, ki az, akitől megvennék.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, mert magánszemély, nem a személyről, a terültről döntenek. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

28/2024. (II. 27.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. 

évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Javasolta, aki a 2030-ig lévő GFT-t megnézi, 

és végösszegét, 500 M forint kéne jövőre, ennek a forrására érdemes, 15 év alatt több, mint másfél 

milliárd forint. Ez csak a szennyvíz, a közműnek a működőképességének a fenntartása komoly feladat 

lesz. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, van a GFT forrása a bérleti díjból, most, hogy megemelték a 

víziközmű díjakat, ebből a befolyt összegből 3,4 milliárdot kap az ÉDV Zrt., ezzel szemben 14% további 

csökkentés kell az üzemeltetési költségeken. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a vállalkozói díj többszörös. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, hatósági áras a szolgáltatás. Kérdése az volt, a különbözettel 

mit fognak kezdeni. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, a vállalkozók csökkentik a betápot. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az uszodánál is előjöhet ez, egy akna van és egy vízmérő, 1500 

fő befogadására alkalmas, vannak előírások, nem olyan biztos, hogy a 120-as bekötés, nem 3 szoros 

alapdíj emelés, hanem 10-szeres.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, gondot fog okozni az a víziközmű, amit üzemeltet az ÉDV 

Zrt.,  
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

29/2024. (II. 27.) határozata 

az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási 

ágazatát érintő 2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-

szolgáltatási ágazatát érintő 2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon 

kívül helyezése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, még mindig nem fejtette meg, hogy az OLPK frakcióból ki a jehova, 

kinek volt az a csere ötlete, csak az beszélhette rá a frakciót, mert ennyire nem hülye a frakció, hogy a 

város legjobb építési területét odaadják egy bakterházért. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

30/2024. (II. 27.) határozata 

„A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes 

rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes 

rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Egyebek 

  

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, az OCR pálya köré kerítést kéne építeni, illetéktelen használat 

ne legyen, 2.340 E Ft lenne, kérése, hogy támogassa ennek az összegnek a bevitelét a bizottsági, testületi 

ülésre, általános tartalék terhére ez megvalósulhasson. A sportolók szeretnének Európai versenyeken 

indulni, szeretnének itt készülni. Az egyesület oroszlányi bejegyzése megtörtént Oroszlány színeiben 

tudna indulni.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, úgy gondolja, ebben a testület illetékes dönteni, neki van 

lehetősége, hogy tartalékkeretről döntsön, arról volt szó, térítés mentesen területet biztosítanak ezeknek az 

eszközöknek az elhelyezésére, szeretne látni valamit róla, a szándék támogatható, itt most egy felvetésről 

van szó, önálló indítványként kell elővezetni, hogy hivatalosan ide kerüljön. Itt egy önkormányzati terület 
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lezárásáról van szó, nem csak a kerítés áráról szól, a Pénzügyi Bizottság állást tud foglalni ebben a 

kérdésben, ha a testület akar vele foglalkozni.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a testület hozott egy határozatot, hogy átadják ilyen hasznosításra, 

csak a kerítésről kell dönteni. Mehet, ha a szakbizottság szakmailag jóváhagyja, tehet a Pénzügyi 

Bizottság a testületnek ajánlást, a pénzügyi források rendelkezésre bocsájtásra. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem kapott tájékoztatást, ha a VFKB ezt ajánlja, akkor a 

Pénzügyi Bizottság is mondhatja, hogy igen, most ilyen nincs. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, az egészet támogatta a VFKB, a 2,3 M Ft összeg akkor nem 

került be, amikor tárgyalták, nem került elő a pénzügyi finanszírozás. A kerítés összegszerűsége sem volt 

meg, a műszaki tartalom, a nyomvonal megvan, a VFKB ülésen átment. Az, hogy ki a költségviselő és 

mekkora a költség, erről van most szó. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, múlt csütörtökön jegyző asszony tárgyalt az alapítvány vezetőivel. 

Jelezte, hogy az alapítvány internetes honlapján angol szöveggel pénzt gyűjtenek drogos gyerekek 

nevelése segítésére, feltettek egy képet oroszlányi gyerekekről, akik rendes családból valók, innen kezdve 

fenntartásai vannak. Szülők keresték meg.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ezt nem tudta, aggasztónak tartja, de nem változtat azon a 

véleményén, hogy a Pénzügyi Bizottság most ebben a kérdésben nem tud állást foglalni. Javasolta, 

kerüljön a testület elé, ha a VFKB javasolta, a képviselő-testület dönthet, hogy hajlandó a tartalék 

keretéből finanszírozni. Nem a pénzügyi rész lesz az akadály, hanem a formáját hiányolja. 

 

Gyuga Mihály VFKB korelnök elmondta, a testületi ülésre lesz anyag, a két ülés közötti tájékoztatóban. 

Ezt ő sem tudta, hogy a szülők sérelmeztek valamit az alapítvány oldalával kapcsolatban. Elvileg a 

gyerekek fotói felhasználhatók, minden egyes ilyen egyesületbe való belépésnél nyilatkozni kell, hogy ha 

fotó készül, az felhasználható a későbbiekben. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, most nem kívánja a Pénzügyi Bizottság napirendjére tűzni.  

 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselők vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének vizsgálata 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök általános jelleggel tájékoztatta a bizottságot, hogy az önkormányzati 

képviselők, bizottsági tagok a vagyonbevallási kötelezettségüket teljesítették. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 34 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


